
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 20. februar 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 281

Ministeren bedes redegøre for, hvornår henholdsvis ministeren og Skatteministeriets de-

partement fik viden om, at der blandt skyldnerne af de 5,8 mia. kr., der blev afskrevet i

forlængelse af ”Aftale om styrkelse af den offentlige gældsinddrivelse” fra juni 2017, var

personer, der ville få eftergivet gæld på omkring og over 1 mio. kr. Der henvises til artik-

len ”Dansker har fået afskrevet 1,5 mio. i gæld til det offentlige”: bragt på 24syv.dk den

19. februar 2019.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rune Lund (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rune.Lund@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lea Wermelin

formand
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